



INPUTS Autrice en résidence/ Writer in residence

en coopération avec l'IBEC/ in cooperation with BIKQS

Marie-Célie Agnant



Au semestre d'été 2023, l'écrivaine haïtiano-canadienne **Marie-Célie Agnant** sera l'invitée de l'université de Brême pendant deux mois en tant qu'autrice en résidence de l'INPUTS. Auteure et conteuse dans la tradition des littératures orales haïtiennes, elle fait connaître dans le monde entier des formes transfrontalières et intermédiaires de traditions narratives.

In the summer semester of 2023, Haitian-Canadian writer **Marie-Célie Agnant** will be a guest at the University of Bremen for two months as an INPUTS writer-in-residence. As a writer and storyteller in the tradition of Haitian oral culture and literature, she brings cross-border and intermediary forms of storytelling traditions to the world.

Marie-Célie Agnant dirigera **un cours d'écriture créative** avec des étudiant.e.s de l'université de Brême, dont les résultats seront présentés lors d'un événement public.

Si vous êtes intéressé.e.s, veuillez contacter Karen Struve: struve@uni-bremen.de

Cours d'écriture créative
Creative Writing Course

Marie-Célie Agnant will lead a **creative writing course** with students from the University of Bremen, the results of which will be presented at a public event.

If you are interested, please contact Karen Struve: struve@uni-bremen.de